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Abstract (en)
A pulveriser for an oil burner includes a feed line (1), which carries the oil and a feed line (2) which carries the pulverising medium and leads to a
mixing chamber (16) formed in a nozzle head (5) and provided with outlet bores (18). Into each outlet bore (18) of the mixing chamber (16) there
opens at an angle a bore (22), which is led through the nozzle head (5) and to which the channel (2) carrying the pulverising medium is connected.
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Zerstäuber für einen Ölbrenner enthält eine das Öl und eine ein Zerstäubungsmedium führende Zuführungsleitung (1, 2), die zu einer in einem
Düsenkopf (5) gebildeten und mit Austrittsbohrungen (18) versehenen Mischkammer (16) führen. In jede Austrittsbohrung (18) der Mischkammer
(16) mündet unter einem Winkel eine Bohrung (22), die durch den Düsenkopf (5) hindurchgeführt und mit der das Zerstäubungsmedium führenden
Kanal (2) verbunden ist. <IMAGE>
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